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Protokół Nr 1/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 23 stycznia 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Beata Wiktorowicz - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji  – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła kworum.  

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2024r.  

4. Ewaluacja jakości obsługi mieszkańców przez jednostki komunalne – analiza skarg 

i wniosków zgłaszanych przez mieszkańców. 

5. Przegląd realizacji uchwał dotyczących gospodarki komunalnej i ochrony 

środowiska.  

6. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

7. Sprawozdanie z realizacji prac komisji w roku 2024.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek obrad bez zmian.  
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Ad. pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2024r. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie nr 7/2024 z dnia 18 

grudnia 2024r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu 

e - sesja.  

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 7/2024 z dnia 18 grudnia 

2024r.   

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 18 grudnia 2024r.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 7/2024  z dnia 18 grudnia 2024r. 

Ad. pkt. 4 

 Ewaluacja jakości obsługi mieszkańców przez jednostki komunalne – analiza 

skarg i wniosków zgłaszanych przez mieszkańców. 

 Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Zakład Gospodarki 

Mieszkaniowej Sp. z o.o. (załącznik nr 2 do protokołu), Miejskie Przedsiębiorstwo 

Komunikacyjne Sp. z o.o.  (załącznik nr 3 do protokołu) oraz Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. (załącznik nr 4 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Beata Wiktorowicz, radny Andrzej Rożenek, 

Prezes ZGM Zbigniew Sobczyk, radna Jolanta Łuczka – Nita, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, 

radna Anna Zięba, radna Alicja Szczepaniak, Dyr. Wydz. OŚ Dominika Chybowska, radna 

Aneta Wdówka, Prezes MPK Robert Grzesiński, radna Ewa Róg, Skarbnik Gminy Beata 

Pawlik. 

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji - zaproponowała, aby harmonogramy koszenia 

na terenach miejskich oraz wiejskich były podawane do publicznej wiadomości przez ZGM 

oraz PGK. Zasugerowała również, aby odbiór odpadów wielkogabarytowych nie odbywał się 

w poniedziałek, a inny dzień tygodnia. 

Alicja Szczepaniak – radna - prosi, aby nawiązać kontakt z firmą odbierającą odzież z 

kontenerów na terenie miasta i poprosić, aby ta odzież była odbierana częściej. Poruszyła 

również temat odpadów wielkogabarytowych. Uważa, iż należy podjąć działania, które nauczą 

mieszkańców przestrzegać terminów odbioru. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  
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Ad. pkt. 5 

Przegląd realizacji uchwał dotyczących gospodarki komunalnej i ochrony 

środowiska. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Ochrony 

Środowiska Urzędu Miejskiego (załącznik nr 5 do protokołu) oraz Wydział Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej Urzędu Miejskiego (załącznik nr 6 do protokołu). 

Beata Wiktorowicz – Przewodnicząca Komisji -  prosi, aby wydział Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Urzędu Miejskiego uzupełnił informację dot. przeglądu realizacji uchwał 

dotyczących gospodarki komunalnej (nie tylko w zakresie transportu miejskiego). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 6 

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

A) Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Opoczno za rok 2024.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Komendę Powiatową Policji  

w Opocznie, który stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

B) Straż Miejska – efekty realizacji zadań.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Straż Miejską, które stanowią 

załącznik nr 8 oraz nr 9 do protokołu.   

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

C) Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg. 

Komisja zapoznała się z informacją przygotowaną przez Wydział Techniczno – 

Inwestycyjny, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu oraz przez Przedsiębiorstwo 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Opocznie, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

D) Zaopiniowanie uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji,  

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za - 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu,  

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za - 3, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

c) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043, 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik do protokołu z obrad 

XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 28.01.2025r.  

Beata Pawlik - Skarbnik Gminy - poinformowała o  uchwale Nr II/278/2024 z dnia 13 grudnia 

2024r.  Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2043 Gminy Opoczno oraz 

możliwość sfinansowania w 2025r. planowanego deficytu budżetu Gminy Opoczno.  

  Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 

28.01.2025r. 

Brak głosów w dyskusji.  

 Komisja głosami: za - 1, przeciw – 0, wstrz. – 5 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

d) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2025, 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik do protokołu z obrad XIII 

sesji Rady Miejskiej z dnia 28.01.2025r. 

Beata Pawlik - Skarbnik Gminy - poinformowała o  uchwale Nr II/279/2024 z dnia 13 grudnia 

2024r.  Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Gminy Opoczno na rok 2025.  

Uchwała RIO stanowi załącznik do protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej z dnia 

28.01.2025r.  

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Skarbnik Gminy Beata Pawlik, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek, Przewodnicząca Komisji Beata Wiktorowicz.  

 Komisja głosami: za - 1, przeciw – 0, wstrz. – 6 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

e) emisji obligacji Gminy Opoczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu,  

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrał Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

 Komisja głosami: za - 0, przeciw – 0, wstrz. – 7 przyjęła do wiadomości projekt 

uchwały.  
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f) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania w 2025  roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opoczno, 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji  

 Komisja głosami: za - 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

g) przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego: Gminy Miasto Tomaszów Mazowiecki, Gminy Opoczno i Gminy 

Lubochnia do roku 2030 z perspektywą do roku 2040,  

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 Komisja głosami: za - 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

h) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Opoczno w trybie bezprzetargowym na rzecz najemców, 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za - 3, przeciw – 0, wstrz. – 4 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

i) ustanowienia pomnika przyrody. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały, który stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji. 

 Komisja głosami: za - 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Ad. pkt. 7 

 Sprawozdanie z realizacji prac komisji w roku 2024.  

Andrzej Rożenek – Z-ca Przewodniczącej Komisji – przedstawił sprawozdanie, które stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.   

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła sprawozdanie bez uwag. 
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Ad. pkt. 8  

Zapytania i wolne wnioski.  

Alicja Szczepaniak – radna -  po raz kolejny poruszyła temat przejścia dla pieszych na 

przeciwko „starej Andżeliki” na ul. Westerplatte. Prosi o podjęcie pilnych działań mających na 

celu poprawę widoczności poprzez oznaczenie pierwszego miejsca parkingowego jako miejsca 

dla osoby niepełnosprawnej.  

Członkowie Komisji zwrócili się z prośbą o naprawę ubytków w drogach na ulicach 

Westerplatte, Kossaka, Biernackiego (obok galerii), Pl. Kościuszki (obok Muzeum). 

Ad. pkt. 9 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 14.50 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

 

 Przewodnicząca Komisji  

                                                                                      Beata Wiktorowicz 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 

 


